
Tale Hornslet 20 18 

Det er med en stor glæde, at jeg i dag kan være med til åbningen af 

klubudstillingen Hornslet 20 18, der er den nyeste i en række af 

frimærkeudstillinger i dette område.  

Jeg vil gerne takke og rose de deltagende frimærkeklubber og deres 

medlemmer for at holde fast i denne tradition. Jeg håber at jeres 

arbejde vil inspirere andre klubber til at gøre det samme – nemlig at 

gå sammen om afholdelse af frimærkeudstillinger og andre 

arrangementer.  

Tak for jeres indsats for at promovere vores hobby og være med til 

at bevise at vores hobby fortsat er i fuld vigør. 

Hvorfor laver man udstillinger og viser sine objekter. Jo, der findes 

nok ikke en større glæde end muligheden for at vise sine ting til 

andre og få mulighed for at tale med andre om dem. En anden 

grund er jo at det er en rigtig god mulighed for at hilse på venner og 

bekendte samt måske få nogle nye.  

Det grundlæggende i vores hobby er muligheden for at fordybe sig 

og samtidigt have det sjovt sammen med ligesindede. Jeg glæder 

mig selv til at tale med jer og studere de udstillede eksponater. 

Jeg vil gerne takke alle som støtter op under udstillingen som 

sponsorer eller annoncører i kataloget. En særlig tak til handlerne 

som deltager på udstillingen, arrangørerne, udstillerne, dommere 

men ikke mindst alle jer som er kommet som besøgende. Uden 

besøgende er en udstilling jo ikke så sjov. Jeg er sikker på at I alle får 

en rigtig spændende oplevelse. 

Et rigtigt stort tillykke til arrangørerne, Hornslet FrimærkeKlub med 

jeres 40 års jubilæum – Der kan vel ikke findes en bedre måde at 

markere en frimærkeklubs fødselsdag på. 

Velkommen til jer alle - Hav en rigtig god udstilling! 


